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2014Z18608 

Vragen van het lid Van Meenen (D66) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over de mogelijk abusievelijke verdubbeling van de 
vergoeding van de voorzitter van de Adviesraad voor Wetenschap en Techniek 
(ingezonden 21 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Cadeautjes voor Uri Rosenthal van zijn 
vrienden in het kabinet»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de vergoeding voor de voorzitter van de Adviesraad voor 
Wetenschap en Techniek (AWT) kort na zijn benoeming, in april 2013, met 33 
procent is verhoogd? 

Vraag 3
Klopt het dat deze vergoeding in september 2014 wederom is verhoogd, met 
50 procent? 

Vraag 4
Klopt het dat de vergoeding nu ruim 78.000 euro per jaar is, terwijl deze 
onder de vorige voorzitter 35.000 euro per jaar was? 

Vraag 5
Wat is de reden van deze verhogingen van de vergoeding voor deze functie? 

Vraag 6
Klopt de in dit bericht gegeven verklaring dat «een ambtenaar een verkeerde 
deelsom heeft gemaakt»? Zo ja, hoe heeft dit kunnen gebeuren? Hoe kan een 
salarisaanpassing in de conversie van een Word- naar PDF-document 
veranderen van een verlaging in een verhoging? 

Vraag 7
Betrof de fout de verhoging net na de benoeming, de verhoging in september 
2014 of beide verhogingen? Zou de vergoeding worden verlaagd met 
hetzelfde bedrag als het nu wordt verhoogd? 

1 Algemeen Dagblad, 15 oktober 2014
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Vraag 8
Is er daadwerkelijk meer vergoeding uitgekeerd, zowel na de benoeming als 
vanaf september 2014? 

Vraag 9
Hoe en wanneer gaat u deze fout herstellen? 

Vraag 10
Komt het vaker voor dat er abusievelijk vergoedingen worden verhoogd, al 
dan niet alleen in de Staatscourant? Zo ja, hoe vaak? Wordt dit gecontro-
leerd? Kan het voorkomen dat een dergelijke fout niet wordt ontdekt? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling van eerdere vragen terzake van het lid 
Jasper van Dijk (SP), ingezonden 17 oktober 2014 (vraagnummer 
2014Z18492).
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